
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2021–2022 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2022Z15296 

Vragen van het lid Van der Lee (GroenLinks) aan de Ministers van 
Buitenlandse Zaken, van Economische Zaken en Klimaat en van Financiën over 
het artikel «Sancties tegen Russen bleven maand liggen» (ingezonden 22 juli 
2022). 

Vraag 1
Kent u het artikel «Sancties tegen Russen bleven maand liggen»?1 

Vraag 2
Is de centrale conclusie uit dit artikel juist, dat al vanaf begin maart gegevens 
van de Kamer van Koophandel beschikbaar waren over mogelijke Russische 
zakelijke belangen in Nederland, maar dat daar pas begin april iets mee 
gedaan werd? 

Vraag 3
Hoe heeft dat kunnen gebeuren? 

Vraag 4
Waarom greep u niet in? 

Vraag 5
Bij wie lag de verantwoordelijkheid om als eerste in te grijpen? 

Vraag 6
Waarom gaf de brief van de vier grote steden, d.d. 25 februari 2022, niet al de 
doorslag om voortvarender te werk te gaan? 

Vraag 7
Is het zo dat de vertraging is veroorzaakt omdat er juridische kwesties 
speelden? Zo ja, hoe kan het dat daar een zwaarder gewicht aan werd 
toegekend dan aan de urgentie om Rusland zo snel mogelijk te sanctioneren 
vanwege haar illegale en brute inval in Oekraïne? 

Vraag 8
Hoe zorgt u ervoor dat zoiets zich in de toekomst nooit meer zal herhalen? 

1 NRC, 21 juli 2022, Nederland wachtte meer dan een maand met het uitvoeren van sancties 
tegen Rusland. Waarom? – NRC
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Vraag 9
Bent u bereid om naast de versterking van een centraal sanctieteam, ook een 
permanente sanctiecoordinator met een stevig mandaat aan te stellen en 
bent u – indien nodig – ook bereid de eerstverantwoordelijke Minister van 
Buitenlandse Zaken meer bevoegdheden te geven? 

Vraag 10
Wilt u iedere vraag afzonderlijk beantwoorden?
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